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Ad 1) Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Ole Ravn som dirigent – det blev vedtaget 

Ad 2) Beretning af foreningens formand  
Beretningen blev godkendt. 

Ad 3) Regnskabsaflæggelse af foreningens kasserer  
Regnskabet blev gennemgået og efterfølgende godkendt. 

Ad 4) Fastsættelse af kontingent  
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent. Forslaget blev vedtaget. 

Ad 5) Indkomne forslag  
Der var ikke indkommen nogen forslag. 

Ad 6) Valg af formand eller kasserer  

På valg er formand:  
Charlotte Christensen  

Charlotte blev genvalgt. 

Ad 7) Valg af bestyrelsesmedlemmer  

På valg er:  
Annette Lund Jensen  
Ulli Toft  

Både Ulli og Annette blev genvalgt. 

Ad 8) Valg af to suppleanter til bestyrelsen  

På valg er: 
Lenette Iversen   
Jan Søgaard  

Både Lenette og Jan blev genvalgt.  

Ad 9) Valg af to revisorer  

På valg er: 
Lorents Nielsen   
Malene Holst Christensen   

Lorents blev genvalgt. 

Malene ønskede ikke at genopstille. Bestyrelsens forslog Jette Konradsen som revisor.  
Jette blev valgt. 

  



Ad 10) Valg af revisorsuppleant  

På valg er: 
Laila Hansen  

Laila blev genvalgt. 

Ad 11) Eventuelt  

Der blev spurgt ind til, hvad bestyrelsen har tænkt sig at bruge den forholdsvis store egenkapital til. 
Om det evt. kunne gå til at der blev et kontingentfrit år. Det blev afvist med argumentation om, at 
Klubben har brug for et større beløb bl.a. til afhjælp af et kloakproblem. Og køb af en ny 
Hoopersbane.  

Vi kunne sige tillykke til Lorents Nielsen, der i august 2023 kunne fejre 25-års jubilæum i DcH. 
Han blev hædret med den gyldne DcH-nål. 
 
DcH-Broager valgte i den forbindelse også at udnævne Lorents til æresmedlem. 

Ole Ravn og Gisela Harboe blev ønsket tillykke med at de begge havde bestået 
dommeruddannelsen i dch-lydighed. De fik begge overrakt en buket blomster. 

Vores nye reklamefilm for DcH-Broager var endelig blevet færdig og kunne for første gang vises 
her til Generalforsamlingen. Den er efterfølgende blevet lagt op på Facebook og skal senere 
bruges på vores nye hjemmeside. 

 
 

 

 

 


